
Zápisnica zo zasadnutia Komisie pre participatívny rozpočet 

 

Dátum konania stretnutia: 23. 11. 2022 od 15:00 do 15:45 hod.  

 

Prítomní: 

1. Mgr. Miroslava Špitaliková, referent Oddelenia strategického rozvoja Mestského úradu 

Snina  

2. Mgr. Jana Ščerbáková, vedúca Oddelenia školstva a mládeže Mestského úradu Snina 

3. Mgr. Peter Čus, zástupca aktívnych občanov   

4. Ing. Ivana Kotosová, zástupca aktívnych občanov 

5. Ivana Krupjaková, zástupca aktívnych občanov 

 

Neprítomní:  

1. Bc. Anna Pavlíková, zástupca aktívnych občanov  

2. Anna Juhásová, zástupca aktívnych občanov   

 

 Program zasadnutia:  

1. Privítanie    

2. Schválenie žiadosti o zmene projektu RZ pri ZŠ Študentskej v Snine      

3. Schválenie použitia navýšených finančných prostriedkov pre OZ Chlpáčik Snina     

4. Rôzne  

5. Záver  

 

K bodu číslo 1: 

Členov komisie privítala garantka komisie. V úvode bolo povedané za akým účelom sa členovia 

komisie stretli.   

K bodu číslo 2: 

Na nákup mobiliáru pre Rodičovské združenie pri ZŠ Študentskej v Snine (ďalej len RZ) sme 

robili prieskum trhu. V prieskume nám vzišla cena za detské kruhové sedenie ďaleko vyššia 

ako bola plánovaná v rozpočte projektu. Po uvážení sa zástupcovia RZ rozhodli, že kruhové 

sedenie nebudeme obstarávať, ale za výhodnú cenu by sme kúpili ešte jednu masívnu drevenú 

lakovanú zostavu (1 stôl a 2 lavice na sedenie). Zvyšné peniaze budú použité na nákup 

exteriérových farieb tak ako je uvedené v projekte.    

Hlasovanie: Kto súhlasí s tým, že kvôli vysokej cene nebudeme obstarávať detské kruhové 

sedenie, ale namiesto toho obstaráme masívnu drevenú lakovanú zostavu naviac.  

Za: 5   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

 

 



K bodu číslo 3: 

Na návrh komisie boli zostávajúce finančné prostriedky v celkovej výške 348,80,- EUR 

poukázané pre víťazný projekt, ktorého predkladateľom je OZ Chlpáčik Snina. OZ Chlpáčik 

Snina sa rozhodol, že ich použije na doplatenie stojanu na bicykle, ktorého cena bola po 

prieskume trhu vyššia a zvyšné finančné prostriedky použije na kúpu ešte jednej lavičky.    

Hlasovanie: Kto súhlasí s tým, aby boli navýšené finančné prostriedky použité na uvedený 

účel?  

Za: 5   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

K bodu číslo 4:  

Členovia komisie prediskutovali ďalší postup pri realizácií participatívneho rozpočtu 

a spoluprácu pri realizácií projektov. Predbežne sa dohodli na hodnotiacom stretnutí, kde 

zhodnotia, či sú Pravidlá pre participatívny rozpočet vyhovujúce, prípadne premyslia návrhy či 

je potrebné urobiť zmeny v pravidlách.  

K bodu číslo 5: 

Záver stretnutia.   

 

 

V Snine dňa 23. 11. 2022 

Zapísala: Mgr. Miroslava Špitaliková  

 

 

 

Príloha:  

- Prezenčná listina 

 


